

List of Nominees for BOD

Short Description of SANJAY KAWATRA

Mr. Sanjay Kawatra has been appointed as Director of National Finance in May 2019 and member of the Risk Committee since July 2019. Sanjay has 25 years of solid experience in providing financial, strategic and growth leadership. He is well connected globally and possesses deep sector knowledge of banking, leasing and insurance. Sanjay currently serves as Deputy Group Chief Executive Officer of OMINVEST Group and is responsible for managing OMINVEST Group's investments. Earlier, he was a partner in EY MENA. He is also a Board member of several listed and regulated companies in GCC. He holds a Bachelor of Commerce and is a Member of the Institute of Chartered Accountants of India.

Short Description of عبدالعزیز محمد احمد البلوشي

Mr. AbdulAziz Mohammed Al Balushi, has been a Director of National Finance since March 2014, Chairman of the Risk Committee and member of the Nomination, Remuneration and Executive Committee. He is a Group CEO of Oman International Development and Investment Company SAOG (OMINVEST) since January 2014. With experience of more than 35 years, he has extensive in-depth knowledge of global financial services industry. Mr. AbdulAziz holds Master of Science Degree in Finance from the University of Strathclyde (UK) and a Fellow Chartered Institute of Bankers (UK). He is Deputy Chairman of Jabreen Capital and Board member of National Life and General Insurance SAOG and Oman Arab Bank SAOG.

Short Description of هانى محمد الزبير الزبير

Mr. Hani Muhammad Al Zubair has been the Deputy Chairman of National Finance since 1997 and member of the Nomination, Remuneration and Executive Committee. A graduate of Richmond University, UK, with Bachelors' Degree in Mathematical Science and Computer Science, he is a Director of The Zubair Corporation LLC, one of the leading private sector groups in the Sultanate of Oman with diverse business interests. He has extensive knowledge and experience in financial,

نبذة مختصرة عن المترشح: SANJAY KAWATRA

الفاضل/ سانجاي كواترا ، عضو مجلس إدارة الشركة الوطنية للتمويل منذ مايو 2019، و عضو لجنة المخاطر منذ يوليو 2019. يتمتع سانجاي كواترا بخبرة تزيد عن 25 عاماً في القيادة ووضع استراتيجيات التشغيل المالي، كما يمتلك معرفة عميقة وإمام كاف بالقطاع المصرفي والتأجير والتأمين . ويشغل سانجاي حالياً منصب نائب الرئيس التنفيذي لمجموعة الشركة العمانية العالمية للتنمية والاستثمار ش.م.ع.ع (أومينفست). وفي السابق كان شريكاً في شركة أرنست ويونغ الشرق الأوسط وشمال أفريقيا كما أنه عضو مجلس إدارة في العديد من الشركات المدرجة والخاضعة للتنظيم في دول مجلس التعاون الخليجي. وهو حاصل على بكالوريوس تجارة وعضو في معهد المحاسبين القانونيين في الهند.

نبذة مختصرة عن المترشح: عبدالعزیز محمد احمد البلوشي

الفاضل/ عبد العزيز بن محمد البلوشي ، عضو في مجلس إدارة الشركة الوطنية للتمويل منذ مارس 2014، يرأس لجنة المخاطر، وعضو في لجنة الترشيحات والمكافآت واللجنة التنفيذية. يشغل حالياً منصب الرئيس التنفيذي لمجموعة الشركة العمانية العالمية للتنمية والاستثمار ش.م.ع.ع (أومينفست) منذ يناير 2014، ويُعتبر أحد أبرز الشخصيات في مجال الاستثمار والخدمات المالية العالمية، إذ يتمتع عبد العزيز بمعرفة واسعة وخبرة تمتد لأكثر من 35 عاماً. حصل عبد العزيز على درجة الماجستير في العلوم المالية من جامعة ستراتكلويد في المملكة المتحدة، إضافة لزمالة معهد المصرفيين القانونيين بالمملكة المتحدة. ويشغل عبد العزيز منصب نائب رئيس مجلس إدارة جبرين كابيتال، وعضو مجلس إدارة الشركة الوطنية للتأمين على الحياة والعام ش.م.ع.ع، وبنك عُمان العربي ش.م.ع.ع.

نبذة مختصرة عن المترشح: هانى محمد الزبير الزبير

الفاضل/هاني بن محمد الزبير ، نائب رئيس مجلس الإدارة في الشركة الوطنية للتمويل منذ عام 1997 وهو عضو في لجنة الترشيحات والمكافآت واللجنة التنفيذية. الفاضل/هاني خريج جامعة ريتشموند بالمملكة المتحدة، وحاصل على البكالوريوس في علوم الرياضيات،

investment and business management areas. Furthermore, he holds the position of Chairman in the Fund for Development of Youth Projects SAOC (Sharakah), Vice-Chairman of the Board of NCAT (National College of Automotive Technology) and Vice-Chairman of the Board of Alizz Islamic Bank SAOC.

Short Description of ظافر عوض بدر الشنفري

Dr. Dhafir Awadh Badar Al Shanfari has been appointed as Director of National Finance and member of the Audit Committee since December 2020. Dr. Dhafir Al-Shanfari is the Group Chief Operations Officer of National Life and General Insurance Company SAOG. Dr. Al Shanfari completed his PhD at the Deakin University, Australia in 2011 and holds an MBA from Duquesne University U.S.A.

Short Description of طابع جندل على

Mr. Taya Jandal Ali, a diploma graduate of the Faculty of Extra Mural Studies, Cambridge University, has been the Chairman of the Board of National Finance since 1992 and is the Chairman of the Nomination, Remuneration and Executive Committee. Prior to this, Mr. Taya Jandal served the Government as the Under Secretary to the Advisor of His Majesty The Sultan for Economic Planning Affairs.

Short Description of ANAND BUDHIA

Mr. Anand Budhia has been the Director of National Finance since October 2021 and is also a member of the Audit Committee. Mr. Anand Budhia is a Chartered Accountant, Company Secretary, Cost & Management Accountant, Chartered Financial Analyst having over 28 years (including 14 years in Oman) of experience in the field of corporate finance & investment, insurance, business and strategic management, working capital management, budgeting, MIS, cost control, commercial matters, corporate laws in manufacturing and other sectors. He is a Member of Board, NREC and Audit Committee on SAOG and SAOC Companies.

Short Description of محمد حسام محمد الزبير

Mr. Muhammad Husam Al Zubair has been appointed as Director of National Finance and

وعلوم الكمبيوتر. وهو عضو مجلس إدارة مؤسسة الزبير، التي تمثل أحد مؤسسات القطاع الخاص الرائدة في السلطنة، وتمارس أنشطة تجارية متنوّعة. ومع خبرته الواسعة، ومعرفته العميقة في القطاع المالي والاستثماري، وإدارة الأعمال، فإن هاني يشغل أيضاً منصب رئيس مجلس إدارة صندوق تنمية مشاريع الشباب (شراكة)، ونائب رئيس مجلس إدارة الكلية الوطنية لتقنية السيارات، ونائب رئيس مجلس إدارة بنك العز الإسلامي ش.م.ع.م.

نبذة مختصرة عن المترشح: ظافر عوض بدر الشنفري

د.ظافر عوض بدر الشنفري: عضوا في مجلس إدارة الشركة الوطنية للتمويل وعضواً في لجنة التدقيق منذ ديسمبر 2020. يشغل د.ظافر منصب رئيس العمليات في الشركة الوطنية للتأمين على الحياة والعام ش م ع م. أكمل د. الشنفري درجة الدكتوراة في جامعة ديكن باستراليا في عام 2011، وحصل على الماجستير في إدارة الأعمال من جامعة دوكنين، الولايات المتحدة الأمريكية.

نبذة مختصرة عن المترشح: طابع جندل على

الفاضل/ طابع بن جندل بن علي ، خريج دبلوم الدراسات العليا بكلية الدراسات العليا بجامعة كامبريدج، يشغل منصب رئيس مجلس إدارة الشركة الوطنية للتمويل منذ عام 1992، و يرأس لجنة الترشيحات والمكافآت، واللجنة التنفيذية. شغل الفاضل/ طابع جندل سابقاً منصب وكيل مكتب مستشار جلالة السلطان قابوس لشؤون التخطيط الاقتصادي.

نبذة مختصرة عن المترشح: ANAND BUDHIA

الفاضل/ أناند بوديا : تعين عضواً في مجلس إدارة الشركة الوطنية للتمويل في نوفمبر 2021 وعضو في لجنة التدقيق. الفاضل أناند ، محاسب قانوني ، وسكرتير الشركة ، ومحاسب إدارة التكاليف ، ومحلل مالي معتمد لديه أكثر من 28 عاماً (بما في ذلك 14 عاماً في عمان) من الخبرة في مجال تمويل الشركات والاستثمار ، والتأمين ، والأعمال التجارية والإدارة الاستراتيجية ، والعمل في إدارة رأس المال ، وإعداد الميزانية ، ونظم المعلومات الإدارية ، ومراقبة التكاليف ، والمسائل التجارية ، وقوانين الشركات في التصنيع والقطاعات الأخرى. وهو عضو مجلس إدارة ولجان تدقيق ولجان تنفيذية في عدد من الشركات المساهمة العامة والخاصة.

member of the Nomination, Remuneration and Executive Committee since June 2020. Muhammad is an investment professional at East Lane Partners, a regional private equity investment manager, since 2020, working on transactions in several sectors such as healthcare & education, industrials and technology. Muhammad holds a Bachelor in Business Administration with a concentration in Accounting and a minor in Economics from Northeastern University in Boston.

Short Description of راشد على ابراهيم البلوشي

Dr Rashid Ali Ibrahim Al Balushi has been appointed as Director of National Finance and member of the Risk Committee since June 2020. Dr Rashid has 27 years of solid experience in investment & financial management of strategic projects and development of companies with solid leadership skills. Dr Rashid currently serves as the Chairman of Cital Investment LLC, a private equity investment company that was established in 2014. Dr Rashid served in Board of several government and private bodies. Dr Rashid holds BSc. Civil Engineering, he holds MSc. Construction Management & PhD in strategic Projects Management from UK. He is a certified Project Management Professional. In addition, he attended many senior leadership programs at London Business School & INSEAD.

Short Description of فاطمه عبدالله محمد الفزاري

Ms. Fatma Abdullah Al Fazari is currently a Senior Investment Analyst – Local & GCC Equity – In the Public Authority of Social Insurance (Investment Department) with over 15 years of experience in Investment Decision Making, Investment Budgeting & Portfolio Manager Selection. Fatma represents PASI on the Board of Directors at the First Mazoon Fund since 2020. Fatma holds MBA Degree from Sultan Qaboos University and BSc. In Finance from the same University

Short Description of SUBRATA KUMAR MITRA

Mr. Subrata Kumar Mitra has been appointed as Director of National Finance since August 2020 and Chairman of the Audit Committee. Mr. Mitra has over 24 years of investment experience across asset classes and structures that include alternative

نبذة مختصرة عن المترشح: محمد حسام محمد الزبير
الفاضل محمد حسام الزبير ، عضو في مجلس إدارة الشركة الوطنية للتمويل ولجنة الترشيحات والمكافآت، واللجنة التنفيذية منذ يونيو 2020. محمد استثماري محترف في مؤسسة إيست لين بارتنز ، التي تعمل في إدارة استثمارات صناديق الأسهم الخاصة منذ 2020 وتركز على استثمارات مجال الرعاية الصحية والتعليم والصناعات والتكنولوجيا. محمد حاصل على بكالوريوس إدارة الأعمال مع التركيز على المحاسبة، ودرجة إضافية في علم الاقتصاد من جامعة نورث إيسترن في بوسطن.

نبذة مختصرة عن المترشح: راشد على ابراهيم البلوشي
الدكتور راشد بن علي بن ابراهيم البلوشي ، عضو في مجلس إدارة الشركة الوطنية للتمويل ، ولجنة المخاطر منذ يونيو 2020. يمتلك د.راشد خبرة كبيرة تمتد نحو 27 عاماً في مجال الاستثمار والإدارة المالية للمشاريع الإستراتيجية، وتطوير الشركات. يشغل حالياً رئيس شركة سيتال للاستثمار ش.م.م، شركة استثمارات خاصة تأسست في عام 2014. كما خدم د.راشد في عدد من المجالس الحكومية والخاصة. وبالإضافة لبكالوريوس الهندسة المدنية، حصل أيضاً على الماجستير في إدارة الإنشاءات، ودكتوراة في إدارة المشاريع الإستراتيجية من المملكة المتحدة، وهو محترف معتمد في إدارة المشاريع. بالإضافة إلى ذلك ، حضر العديد من برامج القيادة العليا في مدرسة لندن للأعمال .

نبذة مختصرة عن المترشح: فاطمه عبدالله محمد الفزاري
الفاضلة/ فاطمة عبد الله الفزاريه ، تشغل حالياً منصب محلل استثمار أول - الأسهم المحلية والخليجية - في الهيئة العامة للتأمينات الاجتماعية (إدارة الاستثمار) ولديها أكثر من 15 عاماً من الخبرة في اتخاذ قرارات الاستثمار وميزنة الاستثمار واختيار مدير المحفظة. تمثل فاطمة الهيئة العامة للتعليم المالي في مجلس الإدارة في صندوق مزون الأول منذ عام 2020. فاطمة حاصلة على درجة الماجستير في إدارة الأعمال من جامعة السلطان قابوس وبكالوريوس في المالية من نفس الجامعة.

نبذة مختصرة عن المترشح: SUBRATA KUMAR MITRA
الفاضل/ سوبراتا كومار ميترا ، تعين عضواً في مجلس إدارة الشركة

investments (private equity (PE) and credits, venture capital, impact funds, hedge-funds, fund of funds. Mr. Mitra held several senior management positions and board membership of listed and unlisted companies in financial (includes an Islamic bank of Malaysia promoted by Qatar Islamic Bank) and manufacturing sectors of several countries. Mr. Mitra has a Master of Science in Risk Management from the NYU Stern School of Business, New York University, USA; an MBA in Finance from the Institute of Business Administration (IBA), Dhaka University; and a Masters in Accounting (with Honors) from Dhaka University.

الوطنية للتمويل في اغسطس 2020 ويرأس حالياً لجنة التدقيق. يمتلك ميترًا خبرة تتجاوز 24 عاماً في مجال الاستثمار على نطاق كافة فئات الأصول الاستثمارية وتشمل الاستثمارات البديلة: كالأسهم الخاصة، والاعتمادات الخاصة، ورأس المال المخاطر، والصناديق المؤثرة، وصناديق التحوط، وصناديق الاستثمار. وتقلد مناصب إدارية رفيعة، وعضوية مجالس إدارة الشركات المدرجة، وغير المدرجة في المجال المالي (من ضمنها البنك الإسلامي الماليزي بترويح من مصرف قطر الإسلامي)، وقطاعات الصناعات التحويلية في العديد من البلدان. وهو حاصل على ماجستير العلوم في إدارة المخاطر من مدرسة ستيرن للعلوم الإدارية بجامعة نيويورك، الولايات المتحدة الأمريكية؛ وماجستير إدارة الأعمال في العلوم المالية من معهد العلوم الإدارية (IBA) بجامعة دكا، بنغلاديش، وماجستير المحاسبة (مع مرتبة الشرف) من جامعة دكا، بنغلاديش.

نتقدم بثقة
Moving Forward
with Confidence



Muscat Clearing & Depository (S.A.O.C)
مسقط للمقاصة و الإيداع (ش.م.ع.م) mcd

